
    

 

   

 Skolebestyrelsesmøde 

 

Dato:   onsdag den 16. juni 2021, kl. 17.00 – 19.00  

 

Sted: Kroggårdsskolen 

 

Indkaldte deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: Rikke 

Wohlleben, Dorte Koldby, Line Dyhr- Junker, Søren Østergren, Louise 

Simonsen, Mette Christiansen 

   

Forældrerepræsentant suppleant:  Thomas Lundtofte og Rasmus 

Hansen 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Winther  

Elevrepræsentanter: 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder – Lars Christian Eriksen 

 

Fraværende:  Line,  

 

Ordstyrer:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Formand og Lars  

Referent:   Stine 

 

 

Dags

orden 

nr. 

Dagsorden Referat 

091 

Godkendelse af referat Sendes rundt til underskrift 

- En lille ændring er tilføjet så klassebenævnelse 

ved drøftelser ikke fremgår. 

092 
Godkendelse af dagsorden 

 

Datoer for kommende SBK møder sendes rundt 

senere. Der planlægges med rullende dage. 

093 
Budget opdatering 

Betina  

Lars gennemgår regnskab 

094 Skolens jubilæum Forbrug holdes 



Vi indhenter underskud hvis vi holder retningen. 

Penge til Aula 94.000,- kr. 30% dyrere end skoleintra. 

Materialer til ordblinde – samarbejde med Nord, 8 

elever er med på kursus og det rigtig godt for børnene. 

Særlig indsats i år, klassens lærere deltager nu med 

børnene på kurset, så viden om tiltag i undervisningen 

spredes bredere ud. 

Ca. 41 børn med ordblindhed på Kroggårdsskolen. 

Overbygningslærer deltager på kurset, så vi også har 

fokus på hvordan der understøttes i ungeskolen eks. I 

forhold til afvikling af eksamen. 

Ordblinde test i slutningen af 3. kl.  

Der laves før screening i 0. klasse. Så indsatser kan 

udrulles i 1., 2. og 3. klasse. 

SFO tallene er faldende og det udfordrer budgettet. 

Vikarmidlerne bliver presset, når medarbejdere vil 

afvikle ferie som de har til gode. 

Ferieafvikling skal selvfølgelig afpasses 

organisationen bedst muligt. 

 

 

 
Skolens jubilæum 12.8 fylder skolen 60. Vi deler ud til alle børn på selve 

dagen og fejre fælles til Lille Krogby arrangement. 

 
Lektie: 

Nuværende aftaler 

Min Uddannelse er valgt. Et fælles ønske er, at få 

lavet en samlet kommunikations strategi. 

 

Kroggårdsskolens hjemmeside 

Status 

Står det vi kan stå inde for, men skal forbedres med 

Robert. Igen en del af en kommende strategi for 

kommunikation. 

 

Velfærdens fundament 

Bygningsopdatering 

Opdatering 

Vi får besøg af fotograf som skal nærfotografere 

skolens områder til inspiration for velfærdens 

fundament. 

Vigtigt at vi kan koble os på ”naboer”, foreninger som  

samarbejdspartnere i udviklingen af lokal områdets 

skole. 

095 

Nyt fra skolen (O) 

• Økonomi  
 

• Modtagelse af ny skoleleder 

Timetal reduceret: vi har valgt at reducere med en 

lektion der tages fra torsdagen (fagdagen). 

Uddannelse næste år: 



 

• Skolestart 
 

• Vild natur 
 

• SSP samarbejde 
 

- Afsat midler til vikardækning for uddannelser, 

som skal afvikles næste skoleår. 

Vild natur projekt i gang foran skolen. Vild natur i 

indhegnet områder. 

SSP arbejde - der er gang i de unge mennesker om 

aftenen. Søger rum hvor de kan være uden voksne  

En del ældre end vores egne børn er set på området – 

hash rygning er observeret. 

Vægterne runderer her meget.  

Biler burde ikke kunne køre ind på skolen. 

Brugere af skolen er også pensionister, som skal 

kunne komme her i bil. 

Der burde være mere ”robuste udeområder”, hvor de 

unge kan være – tilladte områder – hvor de kan 

etablere fællesskab og identitet. Strukturerede 

fællesskaber er ikke for alle. 

Hvordan gør vi med de unge, som er ældre og ikke 

brude have behov for at hænge ud på en skole? 

Vandalisme og hærværk skal til livs. 

Vægtere understøtter at de er her. Støttende i 

samværet, men har opsyn med at det ikke tipper. 

Det er en fælles forældre opgave, at de børn som ikke 

”falder ind” ikke bliver udskammet bland andre 

forældre. 

Boldklubben og fodboldklubben er områdets aktiviteter 

for boldinteresseret unge. 

 

 
Nyt fra Forårs SFO/0. klasse 

Nye klasser og opstart til august 

 

096 

Nyt fra SFO (O) 

Læreplaner 

OBS på  

Musikskolen projekt. 

- Musikskolen på Stige skole synliggøres med 

håb om at flere børn ønsker fritidsliv med 

musik. Vi håber på sigt kan kunne tilbyde 

samme model. Men der skal være børnetal til 

det. 

- Vi har lavet en fælles ansøgning til statens 

kunstfond. 

Vi laver et musikprojekt i SFO i samarbejde 

med musikskolen, hvis ansøgningen går i 

gennem.  

 



 

Kommende punkter: 

097 
Nyt fra elevrådet og rettighedsrådet 

 

 

 
De nationale trivselsmålinger 

Status 

Vi har fået besvarelser i hus og kigger på dem ind i 

næste skoleår. 

098 

Nyt fra klasser og udvalg (O): 

 

Kommende møder: 

 

 

 

 

Kontaktudvalg:  

Kontaktperson  

0. årgang:  

1. årgang: 

2. årgang:  

3. årgang:  

4. årgang:  

5. årgang:  

6. årgang:  

7. årgang:  

8. årgang:  

9. årgang:  

 

099 

Evt. 

 

Hjælp til at holde tale til dimission: 

Rikke deltager 

SKB valg til næste år: 

- Sælge ideen. 

- Principper, indflydelse 

- Kommunikation Skole/hjem samarbejde 

- Corona har fyldt – ikke plads til progression. 

- Lavpraktisk ting er vigtigt 

- Mobil politik 

- Lektiepolitikken 

- Nye forældre inspireres 

- SFO 

- Lokaler 

- Mødereferater på hjemmesiden 

Kan også lægges på Aula 

 

 

Jimmi samler gerne ideer sammen. 

 



Møder skoleåret 2021 - 2022 

Dato Tidspunkt  
17 - 20  
17 - 20  
17 - 20  
17 - 20  
17 - 20  
17 - 20 

 (sommerafslutning) ?? 

  

Referat godkendt af:     

     

Formand Jimmi Højkilde  Næstformand Rikke 

Wohlleben 

 Forældrevalgt Line Dyhr- 

Junker 

     

Forældrevalgt Dorte 

Koldby 

 Forældrevalgt Søren 

Østergren 

 Forældrevalgt Mette 

Christiansen 

     

Forældrevalgt Louise 

Simonsen 

 Suppleant Thomas 

Lundtofte 

 Suppleant Rasmus 

Hansen 

   

  

Medarb.repr. Katja Ygva 

Anthony 

 Medarb.repr. Kasper 

Winther 

  

  


